
Referat FAU møte 02.06.2025 
 
Evaluering av 17.mai: 

- 17.mai komiteen i Vågsbygd, klokkeslett for vårt opplegg.  
- Korpsinntjening i 2024, mindre enn før?  
- Tilskudd fra kommunen i år 8200. 
- Tilbakemelding fra korpset: Ble plutselig veldig tomt og de hadde gevinster igjen.  
- Prøve å bedre samarbeidet med Vågsbygd korps.  
- Oppleves dyrt på korpset sitt arrangement 
- Avtaler med kiwi/rema 1000?  
- Kanskje det kunne være aktuelt å høre om det var noen av 7.klassingene som ville 

hjelpe ved f.eks leken,  
- Bedre link mellom 17.mai komiteen og FAU, fast standard for gangen.  
- undersøke om korpset har en representant i Vågsbygd bydels komitee.  

 
 
Foreldremøte 10.06.25 for kommende 1.klassinger 
Hva er viktig å ta med: 

- årshjul 
- trafikk, kiss og ride,  
- Pass på forkortelser.  
- Ufarligjøring 
- God gjennomgang av første år.  
- Oppfordring til bruk av uteområdet.  

 
Samarbeidsutvalget: 

- Eventuelt høre om det vil være problem hvis FAU blir “sponset” av en butikk for å få 
gode priser til 17 mai arrangement og GPS.  

 
Mobilfri overnatting på skolen, 7.trinn. Det ble en stor suksess 
 
 
God sommer 😀 


